
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 
Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato 04-01-2023 kl. 18.00 

Sted Kontoret 

Deltagere Bernt Nielsen (BN), Jan Jager (JJ), Annie Stolzenbach (AS), Ole 
Hansen (OH),  og Carsten Lausten (CL). Ansvarlige benævnes med 
initialer. 

Fraværende Charlotte Laursen (ChL), Andreas Kjeldsen (AK) , Johnny Rusbjerg 
(JR), Christel Gall (CG) og Leif Rasmussen (LR), 

Referent CL 

Referat udsendes senest: 06-01-23 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ans-
varlig 

1 Godkendelse af referat Godkendt 
Repræsentantskabsmøde, Jesper Frigast oplægsholder, 
der skal findes dirigent – CL tjekker Ib Ketelsen. 
Drøftelse af bestyrelses sammensætning. 

 
 
 
BN 

2 Nyt fra formanden -  

3 Nyt fra kasserer AS kigger på budgettet. Bevillingerne til kanalgennem-
sejlingen skal på skrift og ind i regnskabet, adskilt fra de 
øvrige midler. Det er vigtigt, der er klar aftale om brug af 
midlerne, så det ikke ender med en efter regning. 
Bordtennis mangler at betale kontingent. 

 

4 Forberedelse af seminar Michael Grube er tovholder på seminaret 4/2. 
SWOT-analyse, udfra indsendte input CL havde 
sammenfattet i nogle hovedkategorier, som blev drøftet. 
Dokumentet udsendes med referatet og sendes til Michael 
Grube.  

 

5 Løbende sager Sportslørdag - Planlægningen skrider fremad, husk at 
like arrangementets FB side. Der er også kommet en 
hjemmeside https://xn--sportslrdag-mgb.dk/ 
 
Højbjergbanen - Der har været henvendelse til 
politikerne, der gav et forventet svar med en sang fra de 
varme lande, om man er glade for engagerede borgere, 
men desværre mangler penge. Prøver at aktivere avisen 
her i det nye år. 
 
Kanalgennemsejling - Albanifonden har spyttet i kassen, 
så der nu er fuld finansiering til en forundersøgelse. Møde 
med arbejdsgruppen på fredag hvor BN, AS og CL 
deltager. 
 
Motorbane Kærby Mose - Som man kunne se i avisen 
her omkring jul, vil Birkende Borgerforening klage til alle 
tænkelige instanser for at få stoppet banen. Det 
mærkelige er de ikke ønsker en dialog med Fyns 
Motorsport. Man er fra klubbens side rimeligt 
fortrøstningsfulde, man tror på kommunen denne gang har 
gjort sit arbejde ordentlig 
 

 
 
 

6 Orientering OH: Medlemsundersøgelse har givet godt materiale. 
Årsmøde 1/3. 
AS: SAI GF 27/3. Bevillinger fra Odense Kommune 
modtaget. 

 

https://sportslørdag.dk/


JJ: I gang med undersøgelse af styrker og svagheder.  
CL: Orientering har lavet foreningsundersøgelse, som er et 
nyttigt værktøj. Stort fokus på bæredygtighed. 
BN: Medlemssituationen er stagnerende i golf. 

7 Evt. -  

Mødet slut 20.00 
 
Forbund der ikke er medlemmer hos FI 

Dansk Automobil 

Boksning 

Cricket 

Curling 

Floorball 

Faldskærm 

Hang- paragliding 

Militær 

Rulleskøjte 

Softball 

Styrkeløft 

Moderne 5 kamp 

Surf rafting 

 


